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Moony Me Bio
Eduardo A. Arreaza, aka Moony Me, is a German-Venezuelan producer and DJ living in Vienna. 

Since 2007 he's been producing and releasing tracks on labels such as Uncanny Valley, These Days Records, Toy Tonics and Apparel Music among others. 

Mainly within the realms of House Music, his music is characterized by a fondness for Afro-American and Latin American genres (i.e. Soul, Jazz, Salsa, Disco and Funk), clever sampling and the usage of unconventional pitching methods.

To this point, he has worked with artists such as Argy, Quell, Mr. Statik, Roman Rauch, Rhode & Brown, Woodcut, Nachtbraker and Sarp Yilmaz, just to name a few. 

Future releases on Vicario Musique, In The Box Records, Klamauk and Rose Records are already cued up.

The music selection in his DJ-/Live-sets ranges from atmospheric/deep tracks over disco/edits to more ravy and uplifting House and Acid. Always with a dreamy touch and love for Jazz-rooted aesthetics.

Deutsch:

Eduardo A. Arreaza, oder eben Moony Me, ist ein in Wien lebender Producer/DJ Deutsch-Venezolanischer Herkunft.

Seit 2007 produziert er Tracks, welche u.A. auf den Labels Uncanny Valley, These Days Records, Toy Tonics und Apparel Music veröffentlicht wurden. 

Hauptsächlich im Bereich House Music einzuordnen, charakterisiert sich seine Musik durch den Einfluss von Afroamerikanischen und Lateinamerikanischen Stilen (wie z.B. Soul, Jazz, Salsa, Disco oder Funk), geschicktes Sampling und die Verwendung von unkonventionellen Pitchingmethoden.

Bisher kollaborierte Moony Me u.A. mit den Künstlern Argy, Quell, Mr. Statik, Roman Rauch, Rhode & Brown, Woodcut, Nachtbraker und Sarp Yilmaz. Für 2016 sind bereits weitere Releases auf Vicario Musique, In The Box Records, Klamauk und Rose geplant.

Die Musikauswahl in seinen DJ-/Live-Sets erstreckt sich von atmosphärischen/deepen Tracks über Disco/Edits bis hin zu ravigerem House und Acid. Stets mit einer verträumten Note und einer Affinität zur Jazz-Ästhetik.

Links

www.facebook.com/MoonyMeMoony
www.soundcloud.com/moony-me
https://moonyme.bandcamp.com/
www.youtube.com/user/MoonyMeMoony
https://twitter.com/MoonyMeMoony
www.discogs.com/artist/2777437-Moony-Me
www.residentadvisor.net/dj/moonyme
